

# JULY'S NEWSLETTER

## A PEAK INTO OUR LAST MONTH'S ACCOMPLISHMENTS



### Eco Art & our Environment

During June, our children explored the wonderful world of Eco Art & Our Environment through fun, hands-on activities that encouraged creativity while learning how to care for our planet. They discovered the importance of recycling, reusing materials, and protecting nature through art, sensory play, and environmental activities. A special highlight of the month was Recycling Creation Day on 9 June, where the children proudly showcased their imaginative creations made from recycled materials, celebrating creativity and environmental responsibility.

خلال شهر يونيو، استكشف أطفالنا عالم الفن البيئي وبيئتنا من خلال أنشطة ممتعة وتفاعلية شجعتهم على الإبداع والتعرف إلى أهمية المحافظة على البيئة. تعلم الأطفال كيفية إعادة التدوير وإعادة استخدام المواد والاهتمام بالطبيعة من خلال الأنشطة الفنية والحسية والبيئية. وكان من أبرز فعاليات الشهر يوم إبداعات إعادة التدوير الذي أقيم في 9 يونيو، حيث عرض الأطفال بكل فخر أعمالهم الإبداعية المصنوعة من المواد المعاد تدويرها، في تجربة عززت روح الابتكار والمسؤولية تجاه البيئة.

## HIGHLIGHTS OF THE MONTH

### HAPPY FATHER'S DAY! عيد أب سعيد

Our little ones celebrated the incredible fathers and father figures in their lives with love, laughter, and heartfelt creations. From handmade crafts to joyful voicenotes from fathers, every moment was filled with appreciation for the heroes they look up to

احتفل أطفالنا الصغار بالآباء والشخصيات الأبوية المميزة في حياتهم بكل حب وفرح، من خلال أعمال فنية يدوية مليئة بالمشاعر. كما استمتعنا بالرسائل الصوتية الجميلة التي شاركها الآباء، لتصبح كل لحظة مليئة بالتقدير والامتنان لل أبطال الذين يقتدي بهم أطفالنا



### SUMMER CAMP! المخيم الصيفي

Welcome to our 2026 Summer Camp! This summer, children will enjoy exciting weekly chapters filled with fun, creativity, hands-on learning, and unforgettable memories in a safe and nurturing environment

مرحباً بكم في المخيم الصيفي لعام 2026! سيستمتع الأطفال هذا الصيف بفصول أسبوعية مليئة بالمرح والإبداع والتعلم من خلال اللعب، في بيئة آمنة ومحفزة تصنع أجمل الذكريات



### WE VALUE YOUR FEEDBACK نقدر ملاحظاتكم

As we conclude another wonderful academic year, we would greatly appreciate your feedback. Your thoughts help us grow and continue providing the best experience for our children and families:

<https://forms.gle/8C38ZS5rr4ekAJvg9>

مع ختام عام دراسي مميز، يسعدنا تلقي آرائكم وملاحظاتكم، فهي تساعدنا على التطور والاستمرار في تقديم أفضل تجربة لأطفالنا وعائلاتهم:

<https://forms.gle/8C38ZS5rr4ekAJvg9>

